



The Rink 溜冰場優惠

條款及細則：

1. 此優惠只適用於 3 香港客戶。
2. 此優惠由即日起至 2026 年 9 月 30 日有效。
3. 每位客戶可使用此優惠乙次。
4. 此優惠適用於星期一至日及所有公眾假期。
5. 所有參與此等優惠的溜冰人士須年滿 3 歲或以上。
6. 可租用的扶手數量有限，先到先得，額滿即止，客戶可預先致電 The Rink 查詢租用情況，電話號碼：2196 8016。
7. 使用扶手會有相關按金及退還手續，在使用優惠時職員會在現場再作講解。
8. 公眾溜冰時段及營業時間或因場地活動有所調整，詳情請參閱 The Rink 網頁的每週時間表：<https://therinkelements.com/>。如時間表有所更改，恕不事先通知。
9. 客戶須於收銀處出示 My3 App 內的有效換領券，並由職員輸入兌換碼以換領此優惠。
10. 客戶須主動提出使用此優惠，否則將按正價收費。付款後恕不接受退款或補差價，敬請留意。
11. 有關溜冰的安全事項及免責聲明已放置於場地，客戶使用此優惠即視為同意相關守則。
12. 請參閱指定課程優惠券內的有效日期，逾期作廢。
13. 此優惠不可與其他折扣同時使用，亦不得兌換現金。
14. 此優惠由相關服務 / 產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
15. 本公司與 The Rink 保留隨時修改本優惠之條款及細則，以及終止優惠的權利而不作另行通知。如有任何爭議，本公司與 The Rink 保留最終決定權。



Skating offers at The Rink

Terms and conditions:

1. The offers are applicable to 3HK customers only.
2. The offers are valid from now until 30 September 2026.
3. Each Customer may redeem the offer once only.
4. Offers are valid Monday to Sunday, including public holidays.
5. All skaters joining the promotion must be aged 3 or above.
6. Handrails are limited and available on a first-come, first-served basis while supplies last. Please contact The Rink in advance on 2196 8016 to check availability.
7. A deposit and refund policy applies to the use of handrails. Staff will provide details on-site upon redemption.
8. Public skating sessions and operating hours may vary due to venue activities. Please refer to The Rink's weekly schedule on its website: <https://therinkelements.com/>. No prior notice will be given for changes.
9. Customers must present a valid voucher on the My3 App at the cashier. Staff will enter a redemption code to redeem the offer.
10. Customers must mention the offer before payment. Otherwise, regular price will apply. No refunds or price adjustments will be made after payment.
11. Safety guidelines and disclaimers are posted at the venue. By using the offer, customers are deemed to have accepted all related terms.
12. Please refer to the validity period stated on the designated class vouchers. Vouchers will be void after the expiry date.
13. Offers cannot be used in conjunction with other promotions or discounts, and are not exchangeable cash.
14. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is neither the provider nor the supplier of the offer and shall not be responsible for any issues related to the service / product.
15. The Company and The Rink reserve the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and The Rink shall be final and conclusive.